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EU: Pravidelně jste se zde mohli setkávat se seriálem výroků různých imámů, kteří působí v
Evropě a jiných západních zemích. Nikdy se netají tím, že jejich hlavním cílem je
islamizovat dané území. V tom duchu jsou vedena i jejich kázání.

Nyní se pro změnu můžete podívat na varování pravoslavného biskupa, který pochází z Turecka a
katolického kněze ze Sýrie, kde působil i v oblastech později obsazených ISIS. Oba tedy mají velmi
bohaté zkušenosti s muslimy a islámem. A možná víc než kdokoli jiný ví, co je to islám a jaké jsou
jeho hlavní cíle.

Nejprve se podívejme na to, co říká turecký pravoslavný biskup, nyní žijící ve Švýcarsku.

„Za méně než 30 let bude polovina evropských žen zahalena.“ To je varování, které před
časem vydal pravoslavný biskup pro Švýcarsko a Rakousko Dionysios Isa Gürbüz. „Již nyní začalo
pronásledování křesťanů v Evropě,“ řekl.

„To, co dnes dělají teroristické skupiny ISIS, Talibanu nebo al-Káidy, je prodloužení genocidy z roku
1915,“ říká.

„V té době byly zabity téměř dva miliony křesťanů, miliony byly nuceny konvertovat k islámu,
zejména v Turecku: Děje se to od počátku existence islámu, dělo se to již před 1 300 lety, skutečným
cílem islámu bylo vyhnat křesťany terorem z Blízkého východu! Blízký východ byl však jen jednou
fází.“

Gürbüz ve skutečnosti úzkostlivě hledí do budoucnosti. „To, co se nyní děje v Sýrii a Iráku, se brzy
stane v Evropě. V Evropě se to již děje.“

Dionysius Isa Gürbüz žije v Kapucínském klášteře Arth, na jezeře Zug a vede 10 000 pravoslavných
věřících křesťanů ve Švýcarsku a 4 000 v Rakousku. On sám pochází z východní části Turecka, které
nazývá „nepřítelem křesťanů“.

Podporování nekončícího přílivu muslimů do Evropy je něco, co biskup považuje za bláznivé a naivní:
„Mezi migranty jsou teroristé“.

A ptá se: „Proč státy Perského zálivu, emiráty a Katar nepřijímají uprchlíky? Protože to mají
naplánováno tak, že musí přijít sem, aby konvertovali Evropu k islámu.“

„A tato konverze nebude mírumilovná. Za prvé, počet muslimů bude rychle růst prostřednictvím
mnoha dětí z muslimských rodin. Za 20 nebo 30 let bude v Evropě muslimská většina. Polovina
evropských žen pak bude nucena nosit hidžáb, aby neprovokovala nové pány“, zdůraznil Gürbüz.

Dalším, kdo varoval Evropany před muslimskou invazí, je syrský katolický patriarcha. 

„Jakmile islám převezme moc, začne pronásledování: To, co se dnes děje na Blízkém
východě, se stane zde v Evropě. Mnozí z těch, kteří emigrovali, byli teroristé. Chtějí zničit
nejen Sýrii, ale i Evropu.“ Takto mluvil Řehoř III., katolický patriarcha syrské řecko-melchitské
církve, před koncem války v Sýrii.
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A moc dobře věděl o čem mluví, protože patriarchův bratranec byl oběšen „umírněnými rebely“
financovanými za Obamy USA a EU.

Když mluvil o Sýrii a Asadovi, řekl: „Nejsme demokracie, ale ani to není nejhorší tyranie. Kromě
Izraele a Libanonu je Sýrie jediným arabským režimem, který respektuje náboženskou svobodu.“

„Kvůli této válce, ve které se objevili ti z ISIS a dalších bojůvek, mnoho lidí opustilo zemi. Většina z
těch, kteří emigrovali, byli teroristé. Chtějí zničit nejen Sýrii, ale i Evropu.“

Řehoř III. doufá, že křesťané na Blízkém východě nebudou předurčeni k tomu, aby zmizeli nebo byli
uvězněni v ghettu: „Naše kostely jsou plné k prasknutí. Je to zázrak. Jsem hrdý na syrskou církev, na
rozdíl od toho, co se stalo v Iráku, odkud uprchlo mnoho kněží, zde zůstalo všechno duchovenstvo.“

Takže katolický biskup nám jednoduše prozradil, že Syřané, které si s takovým nadšením pozvala
Merkelová, před válkou neutíkali, ale přinesli nám ji do Evropy…
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